
Styrelsemöte SFLPA den 3 oktober 2022 

Närvarande: Denise Bäckström (DB), Robert Larsen (RL), Thomas Berthelsen (TB), Rebecka Rubenson 

Wahlin (RRW) Cechael Sparrfelt (CS), Sven Grauman (SG) och Erik Gustavsson (EG).  

§ 1 Mötets öppnande   

§ 2 Till justerare valdes RL och TB. 

§ 3 SFAI/AnIVA veckan 2022 samt 2023. 

SFAI veckan punkt 1: 14/9 8:45-9:45. ”Luftvägshantering utanför OP&IVA”, Jacob B och ST-läk Demir 

ANE Huddinge föreläste. Moderator Pia-Maria L. Blev mycket välbesökt och uppskattad.  

SFAI veckan punkt 2: 16/9 8:30 -10:00. ”Bortom A-HLR-algoritmen” (Staffan Olheden + Thomas B 

föreläste) RRW modererade. 

Dags att planera för nästa år SFAI 2023 i Umeå. Vi kommer att föreslå Resuscitering med 

blodprodukter igen. Andra förslag är beslutsfattande med bristfälligt beslutsunderlag (Denise). 

Katastrofberedskap (Erik). CRM tema (Sven). Respektive person skriver ner ett förslag på symposium 

till nästa styrelsemöte 

§ 4 Sociala medier och kommunikation. Cechael har redan annonserat i sociala medier om hösten 
Intox föreläsning. Helblod på akutläkarbilen from 4/10 kommer att annonseras.    

§ 5 ST-läk pris för vetenskapligt arbete inom CrEM. Priset ”Crème de la CrEM ”, som tilldelas bästa ST-
arbete inom CrEM och prehospital medicin. Vi behöver göra mer reklam för priset för att få fler att 
bidra. Sven och Robert tar fram ett förslag på beskrivning av priset.  

§ 6 Medlemsbrev - Saftblandaren nästa upplaga. Förslag: Införandet av helblod i sthlm skall med. 
Föreläsningar: Intox med referat och reklam för nästa om luftvägshantering. Satsning om PDV och 
info. övningar. Uppdaterad PS version har kommit samt uppdaterad version AMLS.      

§ 7 Föreläsning under hösten – planerad och klar. 

§ 8 SFLPA- ”merch”: kul att kunna ge en mindre grej vid tex. föreläsningar. Förslag; buff, mössa, 
tygkasse pannlampa. Förslag att fråga Jacob B om han kan bidra till att formge hur bokstäverna 
SFLPA. Sven och Erik tar fram förslag på artiklar.    

§ 9 Övriga frågor: Denise presenterar ett förslag på att adjungera in Erik som är anestesiolog i 
Göteborg och arbetar på läkarbilen i Gbg, undervisar i luftväg (både ST-läkare och kollegor) ansvarar 
för traumaanestesi på Sahlgrenska. Erik föreslogs till att ingå i styrelsen men hann inte föreslås av 
valberedningen till årsmötet. Styrelsen anser att det är av vikt att ha representation från fler 
landsändar varför det beslutas att Erik kommer att adjungeras in men inte har rösträtt.     

§ 10 Nästa möte; måndag den 7/11 kl. 21:00.  

§ 11 Mötets avslutande 

 

 


